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Abstract (en)
The invention relates to a guide system for determining the position of and/or setting a transversely pivoting load-bearing base of a rail vehicle, with
an adjusting unit (STE) for adjusting the transverse inclination of the load-bearing base and a measurement device (ME) for measuring system
variables, in particular transverse acceleration (am) and speed (vm) of the rail vehicle. In addition, a correlator unit (KE) is provided for determining
system errors ( DELTA sm) arising during measurement of the system variables (am, vm) and for determining an imprecision value (R) for the
system errors ( DELTA sm), and a correction unit (KRE) for largely eliminating the system errors ( DELTA sm) in such a way that those errors
( DELTA sm) are used in accordance with their respective imprecision values (R) to correct the measured and calculated system variables (am, vm).
The claimed guide system significantly enhances passenger comfort while reducing energy consumption and sparing the adjusting members.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Führungssystem zur Bestimmung der Position und/oder zur Einstellung eines in Querrichtung schwenkbar gelagerten
Lastbodens eines Schienenfahrzeuges mit einer Stelleinheit (STE) für die Lastboden-Querneigungseinstellung sowie einer Messeinrichtung (ME)
zum Messen von Systemgrössen, insbesondere der Querbeschleunigung (am) und der Geschwindigkeit (vm) des Schienenfahrzeuges. Ferner ist
erfindungsgemäss eine Korrelatoreinheit (KE) zum Bestimmen von beim Messen der Systemgrössen (am, vm) entstandenen Systemfehlern (Δsm)
sowie zum Bestimmen eines Ungenauigkeitsgrades (R) der Systemfehler (Δsm) und eine Korrektureinheit (KRE) zur weitgehenden Eliminierung
der Systemfehler (Δsm) in der Weise, dass die Messfehler (Δsm) entsprechend ihrem Ungenauigkeitsgrad (R) zur Korrektur der gemessenen und
berechneten Systemgrössen (am, vm) verwendet werden. Durch das erfindungsgemässe Führungssystem wird der Passagierkomfort erheblich
gesteigert, währenddem der Energieverbrauch reduziert und die Stellglieder geschont werden. <IMAGE>
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